
             Skierniewice, dnia 04 lipca 2023 r. 

Krystyna Cieślak     

Radna Rady Miasta Skierniewice                                                

                                                                                                               Pan Krzysztof Jażdżyk 

      Prezydent Miasta Skierniewice

INTERPELACJA 

w sprawie umorzenia podatków od nieruchomości za rok 2021 oraz za rok 2022   

        

     Na czerwcowej sesji Rady Miasta w imieniu mieszkańców Skierniewic poprosiłam Pana

Prezydenta Skierniewic o udzielenie odpowiedzi na pytanie: 

  - Czy miasto umorzyło podatki od nieruchomości osobom fizycznym i firmom?

  - Jeśli tak,  to jakie podatki i w jakiej wysokości ? 

W związku z tym, uprzejma prośba do Pana Prezydenta o udzielnie informacji 

                                                                                                               

                                                                                                                     Z  wyrazami szacunku

                                                                                                                          Krystyna Cieślak


